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Datum: woensdag 4 oktober 2023 
Tijdstip: 20:00-21:30 uur 
Locatie: Cascade 
 
Aanwezig:  Voltallig bestuur OFA, Yvette Opmeer (gemeente H.I. Ambacht), Rosalie de Paepe 
(fondsondersteuner) | David Roelofs (Antoniapolder), Theo Kamsteeg (Ambachtse Zoom), Paul 
Zoeteman (De Sandeling), Ian van de Jagt (Ambachtse Zoom), Johan van Wijk (Ambachtse Zoom),  
Bart Bahlman (De Sandeling), Eva Klein (Yes), Arjan Treure, Frank Glimmerveen (WC de Schoof) 
Dirk Havenaar (WC De Schoof), Charles van der Kooij (Hiaten) , Hans de Groot (Vollido), Henk van 
der Meulen (ASWH) 
Notulist: Wim Bergsen – secretaris Ondernemersfonds Ambacht 
 
 
 

 
 

1 Opening 

Gert de Jong – voorzitter van het Ondernemersfonds Ambacht heet een ieder welkom op de 

bijeenkomst van de Adviesraad, welke een informeel karakter zal hebben. 

 

2 Kennismaken bestuur OF en vertegenwoordiging per trekkingsgebied 

Alle aanwezigen stellen zich kort voor. Gert blikt terug op het ontstaan van het 

Ondernemersfonds licht de werkzaamheden van het OF toe en de laat de diverse 

trekkingsgebieden zien. 

 

3 Toelichting ervaring, plannen aanvragen 

Eva Klein: de opbrengsten vanuit het OF vloeien in mijn geval niet naar mijn kinderen, maar 

moeten worden verdeeld. Dit geldt ook voor sportverenigingen. Henk van der Meulen 

beaamt dit. Er moet extra arbeid worden ingezet om de gelden los te krijgen en te besteden. 

Het moet nu uitsluitend in samenwerking met andere partijen uit dit trekkingsgebied. 

Het zoeken is naar besteding die voor een ieder van belang is. Een idee zou zijn om de 

vrijwilligers in het zonnetje te zetten. Er ligt ook een plan voor het aanschaffen en/of 

vervangen van AID’s. Voordeel is wel dat ook de gemeente meebetaald, waardoor er een 

groter bedrag beschikbaar is. Een wens is dat er een verdeling komt naar rato van afdracht 

om een deel van het bedrag te verdelen. Ook het historisch genootschap deelt deze mening. 

 

Charles geeft aan dat wij hier allemaal voor onze eigen toko zitten, maar dat het zo niet zou 

moeten zijn, we zitten voor Ambacht. Gert geeft aan dat het Ondernemersfonds niet voor 

het hele dorp is, maar uitsluitend voor de trekkingsgebieden. 

 



Johan van Wijk geeft aan dat op Ambachtse Zoom iedereen verplicht lid is van de organisatie, 

en daar ook een afdracht aan doen. Met deze inkomsten spelen ze kiet. Daar bovenop is nu 

het Ondernemersfonds gekomen, waardoor er ruimte is om andere zaken te regelen in een 

ieders belang. Nu al blijkt het belang doordat er onderling veel meer en beter contact is. 

Ambachtse Zoom is nog niet helemaal bezet, dus de bijdrage gaat daar de komende jaren 

stijgen. 

 

David Roelofs (Antoniapolder) geeft aan dat zij pas sinds kort gestart zijn, ook het bestuur is 

onlangs gevormd. Er zitten in het trekkingsgebied een aantal niet BTW-plichtige bedrijven zit. 

Hij ziet hier een mogelijk probleem in voor de toekomst. Zij maken net als de overige 

bedrijventerreinen ook gebruik van Parkmanagement. Zijn nu bezig met het aanbrengen van 

camerabeveiliging. Dit heeft ook kortere lijnen gelegd naar bijv. de politie.  Ze lanceren 

binnenkort de ‘Bundeling-app’. Kan gebruikt worden om zichzelf te promoten, en het delen 

van nieuwsberichten, contactgegevens,  ledenvergaderingen of andere activiteiten. 

Wat betreft kruisbestuiving met sportverenigingen deelt hij de mening dat dit in het belang 

van Ambacht moet zijn. 

 

Wim Bergsen – secretaris van het Ondernemersfonds Ambacht geeft aan de het BTW verhaal 

ook landelijk speelt.  Er wordt gezocht naar een duidelijke landelijk regel. Nu hangt het teveel 

af van hoe de betreffende belastinginspecteur erin zit. 

 

Bart Bahlman (De Sandeling) geeft aan ook binnen zijn bedrijf de BTW problematiek speelt. 

Hier is een verdeelmodus voor. Deze is echter niet 1 op 1 te kopiëren voor een OF. Bart is 

opgestart met een vergadering om te inventariseren wat de mogelijkheden zijn voor 

besteding van de gelden vanuit het OF. Parktrust heeft hiervoor een onderzoek uitgevoerd. 

Ziet dat het ondernemersfonds verbindend werkt, voorbeeld hiervan is de onlangs 

georganiseerde en door het OF gefinancierde barbecue. De leden zijn gevraagd met 

voorstellen en ideeën te komen. Zij zijn een van de kleinere gebieden, dus is zoekende naar 

zaken die gedaan kunnen worden binnen het beschikbare budget. Ook 

verduurzaming/vergroening is een optie/kans. Uitdaging is nu alle deelnemers goed in beeld 

te krijgen. Vanwege de AVG is het niet mogelijk deze adressen te geven. Alle OF in Nederland 

kampen hiermee, het enige dat beschikbaar is is een gebruikerslijst. 

 

Frank Glimmerveen geeft aan dat in De Schoof deze ruis die hij hier hoort niet van toepassing 

is. Zij kunnen zo een aantal ideeën aandragen om het geld te besteden. Voordeel is dat de 

gehele bestuurlijke organisatie al bestond, nagenoeg alle belanghebbenden zijn al lid 

daarvan. Hij mist wel het belang om ook iets Ambacht-breed te doen, bijvoorbeeld in 

samenwerking met of ter ondersteuning van de sportverenigingen. 

 

Rosalie de Paepe - fondsondersteuner licht toe dat in Zwijndrecht een percentage van de 

inkomsten van het OF  Zwijndrecht-breed is. In Alblasserdam doen ze het weer anders. Een 

samenwerking tussen bijvoorbeeld de bedrijventerreinen zijn kansen om kosten te besparen. 

Een idee is om bij een verlenging van het OF een deel van de binnenkomende gelden te gaan 

reserveren voor ‘Ambacht-breed’. 

 

Herman Jonker – bestuurslid Ondernemersfonds Ambacht: Er zijn voor de sportverenigingen 

ook gezamenlijke belangen/activiteiten te organiseren die weer voordeliger kunnen zijn voor 

allemaal. 



 

David Roelofs vraagt wat er gebeurd als er geld overblijft en of dit terug gaat naar de 

gemeente. Dit gaat nooit terug naar de gemeente. Het mag echter ook niet onbeperkt in het 

OF blijven zitten. Wanneer een gebied wil sparen kan dit in wel overleg met het OF. Als het te 

lang blijft zitten kan het na akkoord van de adviesraad wel elders in Ambacht worden 

besteed. 

 

4 Rondvraag 

Henk vraagt wat de rol is van het bestuur. Deze is verantwoordelijk voor het toetsen van de 

aanvragen of deze volgens de regels zijn gegaan. Wel is er een adviserende rol en wordt er 

actie ingezet op het creëren van aanvragen. 

 

Gert sluit de bijeenkomst af, was wat betreft het bestuur van het OF zeer zinvol.  

Iedereen bedankt voor zijn/haar aanwezigheid. 

 


